
Referat bestyrelsesmøde  

Mandag den 13-01-2020 

 
1: 

Referat fra forrige bestyrelsesmøde blev godkendt af fremmødte ( ole og jonas var fraværende ) 

  

2: Siden sidst fra Formanden 

 

Forsikringssagen vedr. oversvømmelsen er afsluttet og der er blevet foretaget en fugtmåling  

Der angav at fugtindholdet i gulvet var 30% hvilket ifølge forsikringen er acceptabelt. 

Mogens gennemgik beretningen til generalforsamlingen den blev godkendt af bestyrelsen med små 

tilføjelser. 

 

 

 

3: Økonomi 

Vi har for tiden 44 aktive medlemmer og 5 passive  

Bjarne udleverede årsregnskab og budget for næste år 

Vore revisorer tjekkede bilag og fandt alt i orden 

 

 

Eventuelt:  

 

På generalforsamlingen bør der opstilles en ny til bestyrelsen med funktion som  

Materielforvalter. 

 

 

Ovenstående referat blev godkendt af nedenstående: 

 

 

 

 

 

 


